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 İnanan insan sadece Allah’a güvenir, ona teslim olur. 

Her ne sıkıntı yaşarsa yaşasın gerekli tüm tedbirleri aldıktan sonra 

Rabbine tevekkül eder.

 Başarı ve kurtuluşu yalnız Allah’tan bekler .

Batıla teveccüh etmez. 

Büyü, sihir, falcılık gibi yanlış ve yasaklanmış uygulamalara başvurmaz. 

Çünkü Allah’a olan imanı her noktada kendisine güç verir. 
 

Allah’a güvenip takdirine rıza gösteren ve zorluklara sabredenler hep kazanmışlardır.



İnsanlar batıl inanışlara neden yönelir?

Dünya koşturmacasının verdiği yorgunluk 

Huzur arayışı

Sözde huzur vaad eden yanlış akımların etkisi

BATIL İNANIŞ:
Tevhid inancına uymayan,

sahih temelleri olmayan
insanı yanlışa sürükleyen
inanışların genel adıdır...



Haydi! Bu inanışları beraberce tanıyalım!...

Haydi! 

Batıl inanışları birlikte tanıyalım!



Huzura ulaşmak için arayış içine giren bazı insanlar da

 Uzak Doğu‘dan gelen meditasyon, yoga gibi bu uygulamalara yönelebilmişlerdir.

YOGA VE MEDİTASYON

Sosyal medyada yoga ve meditasyonu konu alan 
bir habere veya bir programa rastlamamak pek mümkün değil!

Yüzlerce internet sitesi de bu tarzdaki 
Hindu düşüncelerinin yayılmasına katkıda bulunur.



Meditasyon, yoga  tarzı uygulamalar insanlar arasında nasıl yayıldı?

Sportif faaliyet görünümünde 

Medyanın etkisiyle!

                                                       

Peki... 

Açılan yoga kursları aslında hangi amaçla faaliyet gösteriyor?



Yoga: Hinduizm’de seçkinlere özgü bir ibadet biçimi.

Hinduizm ve Budizm’de yoganın,

 kişiye birtakım ilâhî bilgiler ve yetenekler kazandıracağına,

kişinin arınmasına ve hakikate ulaşmasına aracı olacağına inanılır.

Hint dinlerinde yoga, dinî bir uygulama olarak varlığını sürdürmekte! 



 Müslümanların hakikate ulaşmak ve manevi sıkıntılardan kurtulmak için 

bu tür ritüellere ihtiyacı var mı? 

Ruhsal çöküşlerin neden olduğu karanlıklardan kurtulmak için 

İslam’ın ışığında bir hayat sürmek yeterli değil mi?

Elbette yeterli...
Öyleyse bir müslümanın, başka bir dinin inanç ve ibadetlerine 

dayandığını bilerek, yoga yapması uygun değildir.



ASTROLOJİ NEDİR, NE DEĞİLDİR?

Astroloji, yıldızların insanları ve olayları etkilediği inancına dayanan 

“sözde bilim dalı” şekli olarak tanımlanır.

Buna karşılık;

Astroloji, bilimsel temelleri olmayan bir uğraş ve inanıştır. 

Asılsız bilgiler içerir.



 Astrolojide gaybdan haber verildiği iddia edilir.

Halbuki gayb bilgisi sadece Allah’a aittir:

 “Gaybın anahtarları Allah’ın yanındadır. Onları O’ndan başkası bilemez.” 

(En’am, 6/59)



ASTRONOMİ NEDİR PEKİ?

Astronomi, gezegenlerin sayı, hareket ve özellikleri ile ilgili 

bilgilere sahip olmayı konu edinen bir bilim dalıdır.

 

Bütün dünyada başta üniversiteler olmak üzere 

eğitim kurumlarında ders olarak okutulmaktadır. 



Astronomi astrolojiden tamamen farklıdır!

Bilim adamları Astrolojinin bir bilim dalı olmadığına dair 

görüş birliği içindedir.

Yıldızların etkisiyle bazı hadiselerin meydana geldiğine inanmak 

tevhid inancına da aykırıdır.

Çünkü kainatın tek hakimi Allah Teala’dır.



RUH ÇAĞIRILIR MI?!!

Ruh çağırma ölen kimselerin ruhlarını büyü yoluyla çağırarak 

onlarla bağlantı kurulduğunu iddia eden bir metoddur.

Bu şekilde gaipten haber verme uygulaması eski Yunanlılar’da görülmektedir.

Ruh çağırma seanslarında ölen kişilerin ruhları ile bağlantı kurulduğu 

 iddiasının ilmi ve dini bakımdan dayanağı yoktur.



 İnsanlar ölen kişilerin ruhları ile temas kuramaz. 

Gaybı bilme iddiası dinen doğru olmadığı için

 geleceği bildiğini iddia eden kimselerden yardım umulması 

 İslâm inancına aykırıdır.

 İnsanların duygularının bu şekilde sömürülmesini önlemenin tek yolu ise

dinimizin doğru bir şekilde öğrenilmesi ve öğretilmesidir.



Ölüm sonrasında ruhun, bir başka bedene girerek yaşadığına,

 yani ruh göçüne inanış anlamında kullanılır.

Bu düşünce öldükten sonra bir hayatın olduğu gerçeğini inkâr etmektedir.

Tenâsüh İslâm’ın esaslarına ve ahiret inancına aykırıdır.  

REENKARNASYON (TENASÜH)



İmanın olmazsa olmazlarından biri ahiret inancıdır:

 “Onlar, namazı dosdoğru kılan, zekâtı veren kimselerdir. 

Onlar âhirete de kesin olarak inanırlar.”

 (Lokmân, 31/4)

 İyi ile kötünün, haklı ile haksızın birbirinden ayrışacağı;

şaşmaz adalet, sonsuz merhamet diyarı olan ahiretin

 var olduğuna inanmak iman esaslarından biridir.



REİKİ NEDİR?

 İnsanların şifa arayışı için başvurdukları yanlış yollardan biridir.

Ellerin beden üzerine konularak tedavi etme yöntemi olarak  bilinir.  

Evrenin enerjiyle yani aurayla dolu olduğu, 

 insan vücudunda bu enerjiyi kabule açık çakralar bulunduğu

 ve...

 reiki yöntemiyle kaybedilen enerjinin yeniden vücuda

kazandırılabileceği iddia edilir.



Reiki uygulayıcıları, hiçbir din ya da inançla 

                                                                   bağlantılarının bulunmadığını ifade ederler.

Sessiz ve loş ışıklı seans salonları, ayinleri, duaları, sembolleri ile 

                                                                         ruhsal ve bedensel huzur vaat ederler. 

 Reiki günümüzde Budizm’in Batı’da oluşmuş yeni bir versiyonu 

                                                                                olarak karşımıza çıkmaktadır.



Allah Resûlü (s.a.s.), büyücülüğü büyük günahlar arasında saymıştır.

 “Kim sihir yaparsa şirk koşmuş olur. 

Kim de (kendisini koruması için nazarlık ve benzeri) bir şey takarsa 

o taktığı şeyin korumasına havale edilir.”
( Nesâî, Muhârebe, 19)

“Helâk eden şeylerden kaçının: Allah’a şirk koşmak ve sihir yapmak!”
(Buhârî, Tıb, 48)

BÜYÜ, SİHİR



Cinler gelecekten haber verir mi?

Kur’an, cinlerin semanın üst katlarına çıkarak bilgi çaldıkları,

 gaybla ilgili bilgileri bu yolla öğrendikleri 

yolundaki yanlış inancı şiddetle reddetmiştir. 

FALCILIK

“...Kim de bir kâhine gider 
ve onun sözlerini tasdik ederse 

Muhammed’e indirileni inkâr etmiş olur.” 
 (İbn Mâce, Tahâret, 122)



  Hz. Süleyman’ın emrinde çalışan cinler, onun vefatını  dahi bilememişlerdi:

“Süleyman’ın ölümüne hükmettiğimiz zaman, onun ölümünü onlara (cinlere) 

ancak değneğini yemekte olan bir kurt gösterdi...”

(Sebe’, 34/14) 

Cinler, gaybı bilme konusunda insanlardan farklı değildir. 

Cinlerin geleceği bilmeleri mümkün değildir.



  
UĞURSUZLUK İNANCI

Uğursuzluk düşüncesi,  tevhid inancıyla asla bağdaşmaz.

 Resûl-i Ekrem üç defa, “Uğursuzluğa inanmak şirktir.” buyurmuştur.

 (Ebû Dâvûd, Tıb, 24)

Sevgili Peygamberimiz (s.a.s.), efsun yapmayan, uğursuzluğa inanmayan 

ve Rablerine tevekkül eden kimseleri cennetle müjdelemiştir.

(Buhârî, Rikâk, 21 )



 Allah Resûlü (s.a.s.), baykuşun ötüşünü, köpeğin ulumasını ve eşeğin anırmasını

uğursuz gören câhiliye zihniyetini reddetmiştir. 

Hz. Peygamber, “İki bayram arasında nikâh kıyılmaz.” şeklinde sürdürülen 

cahiliye  geleneğini kaldırarak Hz. Âişe ile Şevval ayında nikâhlanıp evlenmiştir.

(Hadislerle İslam, c.1, s.687)



Sevgili Peygamberimiz (s.a.s.), 

takılan muskaların ve nazarlıkların çıkarılıp atılmasını emretmiş, 

kendisinin nazarlık takanlardan uzak olduğunu haber vermiştir. 

Ayrıca Câhiliye Araplarının nazarlık kullanma âdetinin şirk olduğunu bildirmiştir.

(Hadislerle İslam, c.1, s.688)



Allah izin vermedikçe hiçbir şey insana zarar veremez.

Bunun bilincinde olan insan korkularına yenik düşmez;

Korktuğu her şeyden Allah’ın yardımına sığınır. 

Korkularından, kaygılarından dolayı dinimizin tasvip etmediği yollara başvurmaz.

Başvuranları da uyarır. 

UNUTMAYALIM!



Bilinçli bir kul kötülüklerden Hz. Peygamber’in öğrettiği dualarla Allah’a sığınır:

“Allah’ın gazabından, kullarının şerrinden, 

şeytanların vesveselerinden

 ve (onların) bana uğramalarından, 

Allah’ın tam kelimelerine sığınırım.” 

(Muvatta’, Şa’r, 4)



Kur’an-ı Kerim’de 

 tüm bâtıl inançların yok olmaya mahkûm oldukları bildirilmiştir.

 

Resûlullah (s.a.s.) “Allah, bid’atını bırakmadıkça bid’at sahibinin 

amelini kabul etmeyi reddeder.” buyurmuştur.

(İsrâ, 17/81)

   (İbn Mâce, Sünnet, 7)



İslam’da yalnızca Allah’a ibadet edilir ve yalnızca O’ndan yardım istenir.

Yüce Rabbimiz yalnız kendine sığınan kullarının koruyucusudur, 

onları yalnız ve çaresiz bırakmaz. 

Sığınağı Allah olanın başka yardımcılara ihtiyacı kalmaz.

(Fatiha,1/5)



TEŞEKKÜRLER...


